

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix – Travail – Patrie

REGION DU CENTRE

DEPARTEMENT DU NYONG ET KELLE

COMMUNE DE MESSONDO

SECRETARIAT GENERAL



REPUBLIC OF CAMEROON

Peace – Work – Fatherland

CENTRE REGION

NYONG AND KELLE DIVISION

MESSONDO COUNCIL

GENERAL SECRETARY

COMMUNIQUE N°01-22/D/R-CE/D-NK/C-MESSONDO/SG/2025 du 22 AVRIL 2025 PORTANT PUBLICATION DU RÉSULTAT DE L'APPEL D'OFFRES N°01/AONO/C-MESSONDO/CIPM/2025 DU 26 FEVRIER 2025 POUR LES TRAVAUX D'ACHEVEMENT DE L'HOTEL DE VILLE DE MESSONDO, DÉPARTEMENT DU NYONG ET KELLE, RÉGION DU CENTRE, EN PROCEDURE D'URGENCE.

FINANCEMENT : BIP 2025 et Suivants

Le Maire de la Commune de MESSONDO porte à la connaissance des candidats ayant participé à la Consultation dont l'objet est susmentionné que Ets MV SERVICES BTP a été déclaré attributaire du marché relatif à ladite Consultation pour un montant de 55 080 000 FCFA TTC et un délai d'exécution de quatre (4) Mois.

Ets MV SERVICES BTP BP : 15139 Yaoundé Tel : 696 28 20 39 est par conséquent invité à bien vouloir prendre l'attache du Secrétaire Général de la Mairie pour la suite de la procédure.

Ampliations :

- MINMAP/NK
- DDMAP
- ARMP
- PREFET/NK
- Président CIPM/MDO
- Intéressé

Fait à Messondo, le 22 AVRIL 2025.

Le Maire de la Commune de Messondo

(Autorité Contractante)



Jonys Jonys Omam
**Maire de la Commune
de MESSONDO**

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix – Travail – Patrie

REGION DU CENTRE

DEPARTEMENT DU NYONG ET KELLE

COMMUNE DE MESSONDO

SECRETARIAT GENERAL



REPUBLIC OF CAMEROON

Peace – Work – Fatherland

CENTRE REGION

NYONG AND KELLE DIVISION

MESSONDO COUNCIL

GENERAL SECRETARY

PRESS RELEASE No. 01-22/D/R-CE/D-NK/C-MESSONDO/SG/2025 of 22 APRIL 2025 PUBLISHING THE RESULT OF CALL FOR TENDERS No. 01/AONO/C-MESSONDO/CIPM/2025 OF 26 FEBRUARY 2025 FOR THE COMPLETION WORKS OF THE MESSONDO TOWN HALL, NYONG AND KELLE DEPARTMENT, CENTRAL REGION, UNDER EMERGENCY PROCEDURE .

FUNDING: BIP 2025 and Following

The Mayor of the Commune of MESSONDO brings to the attention of candidates having participated in the Consultation including the object East aforementioned that Ets MV SERVICES BTP has been declared successful bidder relating to the said Consultation for an amount of 55,080,000 FCFA including tax and a period execution of four (4) Month .

Ets MV SERVICES BTP BP: 15139 Yaoundé Tel: 696 28 20 39 is therefore invited to good to want take the Secretary 's attachment General of the Town Hall for the continuation of the procedure.

Explanations:

- MINMAP/NK
- DDMAP (Authority Contracting Party)
- ARMP
- PREFECT/NK
- President CIPM/MDO
- Interested

Made in Messondo , April 22, 2025.

The Mayor of the Commune of Messondo



Tonye Tonye Omam
Maire de la Commune
de MESSONDO